
 

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ  

ΤΗΣ 10ης/13.05.2022 ΕΚΤΑΚΤΗΣ -ΔΙΑ ΠΕΡΙΦΟΡΑΣ- ΜΕΣΩ 

ΤΗΛΕΦΩΝΟΥ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ   

 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φίλιππος Θεοφιλίδης. 
  

1ο ΘΕΜΑ : (1ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________                  

ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η γνωμοδότηση από το Δημοτικό Συμβούλιου για την ίδρυση 

παραρτήματος του 2ου Νηπιαγωγείου Κορυδαλλού, επί της οδού Ταξιαρχών 3, για το σχολικό έτος 

2022 - 2023 και την ανάληψη κόστους λειτουργίας από τη Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης Δήμου Κορυδαλλού. 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος 

Ζερβός, Νικόλαος Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «….ψηφίζουμε 

ΥΠΕΡ αλλά διαφωνούμε πλήρως για την λειτουργία Σχολικών Μονάδων σε χώρους ακατάλληλους 

(όπως τα container επί της οδού Ζαλόγγου ή σε καταστήματα όπως της Ταξιαρχών) και με 

ζητήματα λειτουργικά. Χρειάζονται λοιπόν καινούριοι & σύγχρονοι χώροι, που θα καλύπτουν τις 

εκπαιδευτικές ανάγκες των μαθητών. Για άλλη μια φορά είναι επείγουσα ανάγκη για συζήτηση 

στο Δημοτικό Συμβούλιο για την σχολική στέγη».  

                                                                                                          Αρ. αποφ. 69/2022 

2ο ΘΕΜΑ : (2ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________                  

ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η γνωμοδότηση από το Δημοτικό Συμβούλιου για την ίδρυση 

παραρτήματος του 9ου Νηπιαγωγείου Κορυδαλλού, επί των οδών Πελοπίδα και Ζαλόγγου, για το 

σχολικό έτος 2022-2023 και την ανάληψη κόστους λειτουργίας από τη Σχολική Επιτροπή 

Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Κορυδαλλού. 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος 

Ζερβός, Νικόλαος Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «….ψηφίζουμε 

ΥΠΕΡ αλλά διαφωνούμε πλήρως για την λειτουργία Σχολικών Μονάδων σε χώρους ακατάλληλους 

(όπως τα container επί της οδού Ζαλόγγου ή σε καταστήματα όπως της Ταξιαρχών) και με 

ζητήματα λειτουργικά. Χρειάζονται λοιπόν καινούριοι & σύγχρονοι χώροι, που θα καλύπτουν τις 

εκπαιδευτικές ανάγκες των μαθητών. Για άλλη μια φορά είναι επείγουσα ανάγκη για συζήτηση 

στο Δημοτικό Συμβούλιο για την σχολική στέγη».  

 

                                                                                                          Αρ. αποφ. 70/2022 
                                                               Κορυδαλλός  13 ΜΑΪΟΥ 2022 

                 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
                         ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

                                                                              
                                                                       ΜΕΡΟΠΗ ΚΑΤΣΑΝΟΥ - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ 

                                                                
  


